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 دبیر:  
 بالا بردن پرچم ایران 

در مسابقات جهانی آمریکا 
لحظه دلچسبی است 

فارس: علیرضا دبیر رئیس فدراسیون 
کشتی در جمع ملی پوشان آزادکار گفت: 
شما با افتخار نماینده شایسته ۸۵ میلیون 
ایرانی هستید؛ درست است که شما جوان 
هستید اما به شما قول میدهم بهترین 
کشتی ها را می توانید بگیرید و باید برای 
مملکت خود بجنگید و از نام ایران دفاع 
کنید. وی ادامه داد: بالا بردن پرچم لحظه 
دلچسبی است و شما خالق آن هستید و 
می توانید به این طریق شادی را به خانه های 
مردم بیاورید . دبیر عنوان کرد: در حال 
پیگیری هستیم که مشکل ویزای علیرضا 
کریمی، امیر علی آذر پیرا، علی اکبر فضلی، 
احسان امینی و ابوذر اسلامی را حل کنیم 
تا با پرواز فردا شب راهی آمریکا شوند. 
رئیس فدراسیون کشتی به سطح بالای 
این مسابقات اشاره کرد و افزود: تیم منتخب 
جهان و ژاپن تیم های خوبی هستند ولی شما 
توان شکست آنها را دارید و باید با تمام وجود 
روی تشک بجنگید و با برنامه کار کنید تا آنها 
را شکست دهید. وی ادامه داد: افتخار آفرینی 
شما در مسابقات باعث افزایش روحیه جامعه 
می شود و باید با قدرت در مسیری که هستید 
پیش بروید تا پرچم پرافتخار ایران عزیزمان 
را به اهتزاز درآورید. رئیس فدراسیون کشتی 
به رویارویی احتمالی با تیم آمریکا اشاره کرد 
و گفت: این دیدار سخت است ولی کشتی 
گرفتن با آنها ساده است و باید خوب ببینید 
و هر لحظه فرصت شد پای حریف را بگیرید 
و خاکش کنید و نفس کم نیاورید تا آنها را 

شکست دهید. 

خارجازمستطیلسبز

 دلیل هیات رئیسه زیر سوال رفت

تبرئه عزیزی خادم! 

سالپنجم
شماره1438

آرمان ملی: شهاب الدین عزیزی خادم 
رئیس سابق فدراسیون فوتبال در روزهای 
گذشته از اتهام همکاری با شرکت اسرائیلی 

جهت ورود VAR تبرئه شد. 
  صحبت عزیزی خادم 

سال گذشته و در زمان ریاست عزیزی 
خادم در فدراسیون فوتبال صحبت هایی در 
خصوص قرارداد با شرکت اسرائیلی جهت 
VAR مطرح شد.  اجرایی کردن سیستم 
صحبت هایی که یکی از دلایل عزل وی توسط 
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال بود.  رئیس 
فدراسیون فوتبال در واکنش به اینکه گفته 
می شود مهرعلی نایب رئیس اول فدراسیون 
در موضوع VAR نقش دارد، خاطرنشان کرد: 
اصلًا اینگونه نیست. مسئولیت کار با من است 
و برخی افراد، حرف های بی پایه و اساس مطرح 
می کنند. AFC شرکت »هاکای« را برای 
اجرای VAR در نظر داشت و 14 شرکت دیگر 
مجری این سیستم هم به ایران نمی آیند. 
هر کسی یک مانیتور به کشور وارد می کند، 
بگوید. ما باید کمک داور ویدئویی را به داوران 
آموزش بدهیم و سیستم مربوطه را برای 
چهار دیدار )بازی های مقدماتی جام جهانی( 
آوردیم که هزینه آن مجموعا 40 هزار یورو 
شد. کارشناسان 14 شرکت موردنظر فیفا 
برای VAR را بررسی کردند که امکان ورود 
آنها به ایران نبود.  »نمی خواستیم اتفاقی که 
برای دوربین عنکبوتی رخ داد، تکرار شود.« 
عزیزی خادم ضمن بیان این جمله اظهار داشت: 
ما برنامه کارشناسی شده و منطقی داشتیم 
که تأمین آن در تحریم کار سختی بود. این 
شرکت بلژیکی می تواند لیگ داخلی را تأمین 
کند و کیفیتی بالاتر از شرکت اسنوا داشت؛ 
همان طور که سیستم لیگ های سنگاپور، 
آرژانتین و ورزشگاه تورین را تأمین می کند. اگر 
کار سیستم خوب بود، باشگاه ها با این شرکت 
قرارداد ببندند. اگر می خواستیم 30 داور را 
برای آموزش VAR به کشور دیگری اعزام 
کنیم، باید 400 هزار یورو هزینه می کردیم و 

آموزش آنها در داخل کشور بار مثبت داشت. 
 نظر وزیر ورزش 

سیدحمید سجادی اواخر مهر ماه سال 

گذشته در حاشیه پیاده روی به مناسبت هفته 
تربیت بدنی در پاسخ به این سوال که چرا 
ما نمی توانیم در ورزشگاه آزادی از سیستم 
VAR استفاده کنیم و این صحبت مطرح شده 
که شرکت های رژیم صهیونیستی پشت این 
ماجرا هستند، عنوان کرد: هنوز گزارش دقیقی 
به دست من نرسیده است. منتظرم گزارش 
مشروح و کاملی به دستم برسد. علاقه مندیم 
در همه جای ورزش از تکنولوژی روز استفاده 
کنیم. وزیر ورزش و جوانان در پاسخ به اینکه ما 
این سیستم را در حال حاضر در کشور داریم، 
گفت: نداریم و این سیستم برای ما نیست. قرار 
است از آن استفاده کنیم. سجادی درباره اینکه 
گفته شده فیفا استفاده اجازه از آن را نداده، 
خاطر نشان کرد: این موضوع را نمی دانم که 
اجازه گرفتیم یا خیر اما باید از تکنولوژی در 

ورزش استفاده کنیم. 
  نظر نماینده مجلس 

چند روز بعد و در ابتدای آبان ماه، احمد 
راستینه رئیس کمیته تربیت بدنی کمیسیون 
فرهنگی مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به احتمال خرید دستگاه VAR فدراسیون 
رژیم  به  وابسته  شرکت  یک  از  فوتبال 
صهیونیستی اظهار داشت: از وزارت ورزش 
و جوانان می خواهم دیپلماسی ورزشی را 
در فعالیت های خود تقویت کند و بداند که 
حفظ استقلال و هویت ما در همه مقاطع 
را از همه دستگاه ها انتظار داریم. وی افزود: 

وزارت ورزش و جوانان مسئولیت هدایت و 
راهبری قشر زیادی از جامعه را برعهده دارد 
و ضرورت دارد برای حفظ هویت و استقلال 
و هر آنچه که قانون اساسی تکلیف کرده برای 
حمایت از تولیدات داخلی و برنامه ریزی لازم 
برای اعمال حاکمیت به ویژه در حوزه ورزش 
و عدم پذیرش سلطه سیاست های فیفا که با 
فشار لابی های آیپک و رژیم صهیونیستی بر 
کشورهای دیگر وارد می کند را در نظر گرفته 
و به همین دلیل از وزارت ورزش می خواهیم 
دیپلماسی ورزشی خود را فعال کرده و خود 
را از زیر بار فشارهای مختلف نجات دهد. 
وی افزود: حراست وزارت ورزش و جوانان 
مکلف است نسبت به راهبری و هدایت همه 
زیر مجموعه های خود و به ویژه فدراسیون ها 
و به خصوص فدراسیون فوتبال نظارت جدی 
و میدانی داشته باشد و از خطاهای عجیب و 
غریبی که در ورزش کشورمان رخ می دهد 
جلوگیری کند. رئیس کمیته تربیت بدنی 
کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی 
اظهار داشت: وزیر ورزش و جوانان باید در 
باره خرید دستگاه VAR از یک شرکت هنگ 
کنگی وابسته به رژیم صهیونیستی توضیحاتی 
را به کمیسیون فرهنگی مجلس ارائه کند 
در غیر این صورت مجلس به وظیفه نظارتی 
خود عمل خواهد کرد، ضمن اینکه به هیچ 
عنوان اعمال فشارهای سیاسی ورزشی را به 
کشورمان برنمی تابیم و همان طور که بارها 

گفته ایم بر اساس آنچه که در اساسنامه فیفا 
آمده است احترام به قانون اساسی کشورها و 
حفظ استقلال کشورها مورد انتظار است و بر 

آن تاکید داریم. 
  صحبت سخنگوی قوه قضائیه 

سخنگوی قوه قضائیه توضیحاتی درباره 
شایعه عقد قرارداد فدراسیون فوتبال با یک 
شرکت اسرائیلی ارائه کرد. ذبیح ا... خداییان 
درباره ارتباط شرکت تأمین کننده تجهیزات 
ورودی به کشور از سوی شرکتی اسرائیلی 
اظهار داشت: این موضوع به فدراسیون 
فوتبال مربوط است. کنفدراسیون فوتبال 
آسیا، فدراسیون های کشورهای مختلف را به 
استفاده از سیستم VAR در مسابقات انتخابی 
جام جهانی ملزم کرده و اگر فدراسیونی از این 
سیستم استفاده نکند، با محرومیت مواجه 
می شود. سخنگوی قوه قضائیه در ادامه تصریح 
کرد: فدراسیون فوتبال کشورمان هم برای 
اجاره دستگاه، قراردادی با شرکتی بلژیکی 
منعقد کرد. گزارش شده که عوامل این شرکت، 
یهودی هستند و ممکن است با رژیم اشغالگر 
قدس مرتبط باشند. هنوز پرونده ای در مراجع 
قضائی در این باره تشکیل نشده، اما نهادهای 
امنیتی و اطلاعاتی این موضوع را بررسی 
می کنند و اگر پرونده به دستگاه های قضائی 
ارجاع شود، بررسی های لازم صورت می گیرد. 

  رای دادگاه 
در روزهای گذشته یکی از رسانه ها در 
خصوص تبرئه عزیزی خادم از همکاری با 
شرکت اسرائیلی نوشت: پاییز سال گذشته 
یکی از نهاد های امنیتی در دادسرای فرهنگ 
و رسانه از شهاب الدین عزیزی خادم بابت 
همکاری با شرکت اسرائیلی شکایت کرد. این 
شکایت در تمام طول چند ماه گذشته در حال 
رسیدگی بود، ولی هفته گذشته رسیدگی 
به این پرونده با صدور قرار منع تعقیب برای 
شهاب الدین عزیزی خادم مختومه شد.  در 
بخشی از حکم دادگاه که به رویت رسیده، آمده 
است که فدراسیون فوتبال قبل از عقد قرارداد 
اطلاعی از حضور احتمالی فردی با ملیت 
اسرائیلی در آن شرکت نداشته و ضمنا قبل 
از عقد قرارداد با آن شرکت از حراست وزارت 
ورزش و برخی نهاد های امنیتی استعلام 
گرفته بوده بنابراین مقصر شناخته نمی شود. 
ضمنا با توجه به لزوم استفاده از تکنولوژی 
فدراسیون فوتبال مجبور بوده با یکی از 1۵ 
شرکت تحت لیسانس فیفا قرارداد ببندد، اما 
14 شرکت از 1۵ شرکت به دلیل تحریم ها 

حاضر به همکاری با ایران نبودند. 

تیم ملی فوتبال آلمان در حالی وداعی زودهنگام با جام 
جهانی ۲0۲۲ قطر داشت که بنا بر گزارش ها؛ اتحاد و انسجام 
لازم ذر اردوی این تیم وجود نداشته است. تیم ملی فوتبال 
آلمان در حالی با کسب 4 امتیاز نتوانست از گروه E جام جهانی 
۲0۲۲ قطر صعود کند که حالا خبر می رسد که دو دستگی 
و شکاف بین بازیکنان این تیم از همان بازی اول موج می زده 
است. بر اساس گزارش نشریه آلمانی »بیلد«؛ تیم ملی فوتبال 
آلمان در این تورنمنت به دو دسته تقسیم شده بودکه یک 
دسته ملی پوشان بایرنی و دسته دوم ملی پوشان غیربایرنی 
بوده اند. هانسی فلیک به دلیل رابطه خاصش با بازیکنان بایرن 
متهم به تعصب داشتن روی این گروه شده بود که همین باعث 
ایجاد شکاف در تیم شده بود. فلیک در نهایت نتوانست اعتماد 

تمامی اعضای تیمش را به دست بیاورد. مشکلات پیش از بازی 
اول مانشافت در جام جهانی ۲0۲۲ قطر، یعنی بازی پیش از 
بازی با ژاپن شروع شد. بحث در مورد استفاده از بازوبند با 
مفاهیم خاص در آستانه بازی با ژاپن توسط مانوئل نویر و لئون 
گورتسکا آغاز شد که اصرار داشتند باید این حرکت نمادین 
انجام شود اما سایر بازیکنان آلمان نمی خواستند در هیچ 
بیانیه سیاسی شرکت کنند. در جریان بازی ژاپن، دیداری 
که آلمان با نتیجه ۲ بر یک مغلوب نماینده آسیا شد، بسیاری  
تصمیم فلیک برای فرستادن گورتسکا به جای گوندوگان به 
زمین بازی را درک نکردند؛ که در نهایت منجر به از دست 
دادن کنترل بازی و تعادل تیم شد. در اردوی تیم ملی آلمان، 
فلیک به خاطر این تعویض که به نظر برای راضی نگه داشتن 

گورتسکا بوده، مورد انتقاداتی قرار گرفت و خود گوندوگان 
هم از این اقدام هانسی فلیک عصبانی بوده است. بازیکنانی 
مانند مارک آندره ترِاشِتگن و کای هاورتس هم از نشستن روی 
نیمکت ناامید شده بودند؛ به خصوص ترِاشِتگن که با وجود 
عملکرد خوبش در بارسلونا شانسی برای قرار گرفتن در ترکیب 
اصلی مانشافت پیدا نکرد. در سوی دیگر نیکلاس زوله با وجود 
عملکرد ضعیفش در بازی اول مقابل ژاپن همچنان بخشی از 
برنامه های اصلی هانسی فلیک برای بازی های بعدی بود، این 
در حالی بود که نیکو شلاتربک کنار گذاشته شد و ماتیاس 
گینتر هم فرصتی برای بازی پیدا نکرد. به گزارش بیلد؛ اتهام 
سوگیری فلیک نسبت به بازیکنان بایرن مونیخ می تواند در 

آینده حرفه ای او مشکل ساز شود 

گزارش بیلد از دو دستگی بازیکنان آلمان در جام جهانی قطر

   بازگشت 
تیم ملی ژاپن دیروز در حالی به توکیو بازگشت که در 
فرودگاه ناریتا حدود ۶۵۰ هوادار انتظار آنها را می کشید 
و در لحظه ورود نیز به شدت بازیکنان را مورد تشویق 
قرار دادند. این در حالی است که بیشتر بازیکنان لژیونر 
به صورت مستقیم از دوحه راهی تیم های باشگاهی 

خود شدند. 

    خوشامد
 سردار آزمون یکی از ملی پوشان لورکوزن که پس از 
حذف تیم ملی به ایران بازگشته بود با چند روز استراحت 
به آلمان بازگشته و دیروز در اولین جلسه تمرینی 
تیمش زیر نظر آلونسو حاضر شد؛ موضوعی که واکنش 
اینستاگرام این باشگاه را نیز به همراه داشته و آنها به 

مهاجم تیم شان خوشامد گفته اند. 

           هافبک 
روزبه چشمی که یکی از مسافران جام جهانی 
قطر بود و برای تیم ملی ایران هم به میدان رفت و گل 
اول مقابل ولز را به ثمر رساند، حالا چند روزی است 
تمرینات استقلال اضافه شده است. چشمی در 
بازگشت به استقلال دوباره در خط هافبک این تیم به 

میدان خواهد رفت. 
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دیدگـــــاه
حلقه مفقوده در فوتبال ایران 

جلالچراغپور
کارشناس فوتبال 

 آنچه در چهار دهه اخیر در فوتبال ملی دیدیم دستاوردی 
یکنواخت بوده و تغییر کارلوس کی روش راهگشای مشکل 
نیست. اگر بهترین مربی دنیا هم سرمربی تیم ملی بزرگسالان 
شود باز هم نمی توانیم به هدفی که مدنظر داریم دست یابیم.  
تیم ملی ایران با مربیان وطنی و خارجی در جام ملت های آسیا 
قهرمان نشده و در جام جهانی هم از گروه خود صعود نکرده، 
توجیهی هم برای این ناکامی همیشگی پیدا نشده است. اگر 
راه حل تغییر سرمربی بود چرا با آوردن سرمربی جدید به نتیجه 
مدنظر نرسیدیم؟ از آماری که در 44 سال اخیر داریم به این 
نتیجه می رسیم که اشکال نهادینه ساختاری کلانی داریم. 
تمامی ملی پوشان ایران با هم نسلان خود رودررو شده اند و 
در نهایت در نیمه نهایی جام ملت های آسیا شکست خوردیم 
و در جام جهانی به مرحله حذفی صعود نکردیم. آخرین باری 
که به المپیک صعود کردیم 4۶ سال قبل بود و اگر این بار 
صعود کنیم پس از 4۸ سال این اتفاق برای تیم امید که یک 
رده پایین تر از تیم بزرگسالان است رخ می دهد. هر مسیری هم 
برای آماده سازی تیم های ملی انتخاب و اجرا کردیم به نتیجه 
نرسیدیم. با تیم جوان رفتیم باختیم، با تیم پا به سن گذاشته 
رفتیم شکست خوردیم، با تلفیق جوان و پا به سن گذاشته 
رفتیم که آن هم بی نتیجه بود. حلقه مفقوده فوتبال ملی ایران 
کجاست؟ کجای کارمان ایراد دارد که هدف حاصل نمی شود؟ 
علل باخت را با نگاه آسیب شناسی در مجلس بررسی کردیم و 
باز هم مشکل رفع نشد. فدراسیون فوتبال از تک محوری خارج 
نشد و نگاه علمی و بنیادی به کمیته آموزش که آسیاب ساخت 
بازیکن ملی است نداشتیم. بیش از همه به کی روش فرصت 
دادیم و در 3 جام جهانی او نفر اول کادرفنی بود ولی در سومین 
فرصتی که به او دادیم ۶ گل از انگلیس خوردیم پس او مربی 
است که با این همه فرصت نتوانست ایراد تیمش را رفع کند. 
با تیمی بهتر از تیم ملی فعلی هم که از لیگ های برجسته دنیا 
بازیکن داشتیم هم هدفی که مدنظر بود محقق نشد.  معادله 
غلط را به پروفسور هم بدهیم معادله را غلط حل می کند. بی سواد 
بزرگ شدیم و در تولید آکادمیک و علمی فوتبال ایراد داریم . 
حاضر نشدیم وقت کافی را برای یافتن مشکل نهادینه و زیربنایی 
صرف کنیم و با مربیانی که در جام جهانی حضور داشتند هم در 
تیم ملی بزرگسالان و تیم امید به بن بست رسیدیم. در آسیا ژاپن 
حلقه مفقوده را پیدا کرده و تورنمنت به تورنمنت بهتر می شود. 
کره جنوبی هم رسد خوبی داشته، اما در دیدار با برزیل فاصله 
عمیق این تیم با سطح اول فوتبال دنیا مشخص شد. بعد از گل 
چهارم، برزیل مماشات کرد تا AFC که بنیاد آموزشی اش ایراد 
دارد لطمه بزرگی نخورد. ما هم در حال پیدا کردن حلقه مفقوده 
هستیم ولی هنوز به لبه علم فوتبال نرسیدیم و تا زمان رسیدن 

کل محتوا به بیراهه می رود. 

جامجهانی2022
  سرخیو راموس 3۶ ساله که 1۸0 بازی ملی و ۲3 گل زده 
در کارنامه حرفه ای اش به ثبت رسیده است، پیش از آغاز 
جام جهانی ۲0۲۲ قطر با وجود عملکرد خوبش در ماه های 
اخیر در پاری سن ژرمن، از سوی لوئیس انریکه به اردوی تیم ملی 
فوتبال اسپانیا دعوت نشد تا شانس حضور در جام جهانی ۲0۲۲ 
قطر را از دست بدهد، تورنمنتی که لاروخا تا مرحله یک هشتم 
نهایی پیش رفت و در نهایت در ضربات پنالتی توسط مراکش 
حذف شد. این مدافع اسپانیایی که سابقه بازی در چهار دوره 
جام جهانی )۲00۶، ۲010، ۲014 و ۲01۸( را در کارنامه اش 
دارد، در پی حذف تیم ملی فوتبال اسپانیا از بیست ودومین دوره 
جام جهانی قطر با انتشار پیامی در حساب کاربری رسمی اش 
در شبکه اجتماعی »اینستاگرام« نوشت: »امروز بیش از هر 
زمان دیگری به پرچم، کشور و بازیکنان خود افتخار می کنیم. 
اسپانیا شکست نمی خورد، اسپانیا یاد می گیرد. اسپانیا سقوط 
می کند، اسپانیا زمین می خورد اما بلند می شود و به راه خود 

ادامه می دهد.« 
  مائوریسیو ماکری رئیس جمهور پیشین آرژانتین در 
گفت و گو با نشریه مارکای اسپانیا، برای موفقیت تیم ملی 
کشورش در جام جهانی ۲0۲۲ ابراز امیدوار کرد و گفت که 
اگر کاپیتان این تیم لیونل مسی بتواند طلسم ناکامی هایش 
در این رویداد را بشکند، مردم آرژانتین حاضر خواهند بود او 
را به عنوان رئیس جمهور بعدی شان انتخاب کنند. ماکری در 
پاسخ به این سؤال که اگر مسی با آرژانتین قهرمان شود، ممکن 
است که سال آینده انتخابات برای تعیین رئیس جمهور جدید 
با کاندیداتوری کاپیتان آلبی سلسته برگزار شود، اظهار داشت: 
بله، همه ما حاضریم او را به عنوان رئیس جمهور انتخاب کنیم. 
الان اما مهم ترین چیز این است که تیم از بازی هایش لذت 
ببرد. همه چیز مساعد است و شرایط خوب تیم هم به لطف 
عملکرد خوب اسکالونی است. کادر فنی تیم ملی  از افراد سالمی 
تشکیل شده است. وجه تمایز تیم ملی آرژانتین در جام جهانی 
طرفدارانش هستند. ماکری درباره اینکه آیا آرژانتین مدعی 
اصلی قهرمانی در جام جهانی است، تأکید کرد: من همیشه 
گفته ام که ما بین پنج، شش تیم برتر دنیا هستیم اگرچه در 
حال حاضر ممکن است بعضی تیم ها نسبت به تیم ما منسجم تر 
باشند. در این تورنمنت همه تیم ها نزدیک به هم هستند و هر 
اتفاقی ممکن است رخ دهد. در حال حاضر به نظر می رسد که 

سطح فرانسه و برزیل از سایرین بالاتر است اما 
هر لحظه ممکن است که یک تیم از اوج 

پایین بیاید. علاوه بر این برای پیروزی 
در جام جهانی، همه تیم ها به عنصر 
شانس هم نیاز دارند. گاهی اوقات یک 
بازی که در آن شایسته برد هستید را 
می بازید و بالعکس. آرژانتین هنوز از 

آن عنصر خوش شانسی بهره ای نبرده 
است. تیم ملی آرژانتین در مرحله یک 

چهارم نهایی جام جهانی به مصاف هلند 
خواهد رفت.

مومنی: 

اگر مشکل استقلال با خودرو  من حل می شود، آن را پس می دهم
با تسنیم، درباره جلسه  محمد مومنی در گفت وگو 
هیات مدیره باشگاه استقلال، مشکلات مالی این باشگاه و 
دیگر مسائل مربوط به آبی پوشان صحبت هایی را انجام داد که 

در زیر می خوانید: 
 آخرین جلسه هیات مدیره باشگاه استقلال چه 

زمانی برگزار شد؟
این جلسه یکشنبه برگزار شد و محور آن درآمدزایی برای 
باشگاه بود. علی فتح ا... زاده روش های درآمدزایی و تأمین منابع 
را شرح و هیات مدیره نیز به او مجوزهای لازم را داد تا بتواند از 

این ظرفیت استفاده کند. 
 با صحبت هایی که فتح ا... زاده درباره مسائل مالی 
باشگاه می  کند، به نظر می رسد وضعیت خوب نیست. 

اینکه وضعیت خوب نیست به این دلیل است که درآمد 
پایداری نداریم. وقتی درآمد پایدار داشته باشیم آن وقت 
می توانیم درآمدزایی کنیم. طبق گزارش مالی که به 

هیات مدیره رسید، هزینه های صورت گرفته خرج باشگاه 
شده است، نه اشخاص. البته می شد بهتر از این از منابع مالی 
استفاده شود. مدیرعامل وقت )مصطفی آجورلو( اختیاراتی 
داشته و استفاده کرده است. وقتی تیمی قهرمان می شود، 
انتظارات از آن تیم بیشتر می شود و باید اینها را در نظر گرفت. 
پولی در باشگاه گم نشده است و همه براساس چیزی که 
مدیرمالی گفت، قانع شدند که هزینه ها به چه صورت بوده 

است. 
 این سؤال برای هیات مدیره مطرح نشد که چرا باید 
قرارداد فردی مثل اجلال نصیری که معاون اجرایی 
باشگاه استقلال بود، یک میلیارد و 3۰۰ میلیون تومان 

بود؟
این مساله در حیطه اختیارات مدیرعامل بود و من 
نمی توانستم سؤالی بپرسم. شاید فتح ا... زاده هم بخواهد چنین 
تصمیمی بگیرد. می توانستیم بپرسم چرا و ایشان )مدیرعامل 

قبلی( هم جواب می داد. تشخیص او این بود که چنین اتفاقی 
بیفتد. اینکه نصیری پول گرفته یا فلانی گرفته است، به درد 
ما نمی خورد. الان باید دنبال این باشیم که چه کار کنیم برای 
استقلال تأمین منابع کرده و مشکلات را حل کنیم. اینکه 
برگردیم و ببینیم در گذشته چه شده است، زمان از دست 
می رود. در حال کمک به فتح ا... زاده هستیم تا منابع مالی پایدار 
را جست وجو و مشکلات را حل کنیم. مملکت حساب و کتاب 

دارد و کسانی هستند که به قضایا رسیدگی کنند. 
 خبرهایی منتشر شد که شما به همراه برخی از 
اعضای هیات مدیره و دیگر مدیران استقلال در زمان 
مدیریت آجورلو حواله خودروی شاسی بلند دیگنیتی 

گرفته بودید... 
به ما مفت ندادند و پولش را قانونا و شرعا پرداخت کرده و از 
هیچ رانتی  استفاده نکردیم یا به کسی فشاری نیاوردیم. اگر 
پولش را نمی دادیم حق انتقاد وجود داشت. آن زمان پول 
بیشتری پرداخت کردیم در صورتی که الان قیمت آن خودرو 
پایین آمده است. به فتح ا... زاده گفتم با دلار 3۲ هزار تومانی 
خریداری کردیم و اگر همان پول را به من بدهید، خودرو را 
پس می دهم. اگر قرار بود مشکل باشگاه حل شود خودروی 

خود را می دادم!

  بهتاج: 
 تراکتور 

 هیچ گونه بدهی 
به آقای بردیف ندارد 
ایوب بهتاج مدیرعامل باشگاه تراکتور در 
خصوص وضعیت این تیم در لیگ برتر و البته 

شرایط تیم ملی صحبت کرد. 
  درخصوص آغاز همکاری پاکو خمز 

با تراکتور چه نظری دارید؟
 درست است که به هواداران قول داده 
بودیم که شاید ۲ یا 3 روز پیش سرمربی 
جدید را معرفی کنیم؛ اما چون می خواستیم 
یک مربی سطح اول دنیار را جذب کنیم با 
۲ یا 3 روز تاخیر به قول مان عمل کردیم. 
خداراشکر این هماهنگی و توافق به اتمام 
رسید و آقای خمز به عنوان سرمربی جدید 

تیم تراکتور معرفی شد. 
  آیا زمان حضور خمز در ایران و 

شروع کارش با تراکتور مشخص شد؟
سعی می کنیم در سریعترین زمان ممکن 
به ایران تشریف بیارند و تمرینات تراکتور را 
آغاز کنند. چرا که ما در روز ۲9 آذر مسابقه  
داریم و تمام جلسات تمرینی در این مدت 

برای ما مهم است. 
و  نصرتی  محمد  همکاری  آیا   

پرشورها ادامه می یابد؟
 درباره این موارد انشاا... در آینده نزدیک 

تصمیم گیری می شود. 
  آیا امکان دارد با حضور سرمربی 

جدید واسعی به تراکتور بازگردد؟
سه ماه است جریان واسعی تمام شده و 

برگشت به عقبی وجود ندارد. 
در  تیم ملی  عملکرد  درباره   

جام جهانی 2۰22 چه نظری دارید؟
 تا به حال صحبتی در این مورد نداشتم و 
دلم نمی خواست اینطور ورود کنم؛ اما ابتدا 
باید بگویم محمدرضا اخباری ما می توانست 
در لیست تیم ملی حضور داشته باشد. ما 
نخواستیم مثل بعضی ها با جار و جنجال و 
هزینه آفرینی برای تیم ملی در زمان اعزام 
حاشیه ای به وجود بیاریم. به هیچ عنوان این 

کار یک کار ورزشی و حرفه ای نیست. 
  اگر قرار بود با کارلوس کی روش این 
نتایج را بگیریم بهتر بود اسکوچیچ به 

کارش ادامه بدهد؟!
اینها مسائلی است که آقای تاج و هیات 
رئیسه فدراسیون بنابر حیطه وظایف خود 
باید نظر بدهند. من می توانم نظر شخصی 
هم را بگویم و فعلا نمی خواهم در این مورد 
بحثی مطرح کنم. چراکه معتقدم بحثی که 
گذشته دیگر گذشته باید از امروز آینده را 

مدنظر قرار بدهیم. 
تراکتور  با  بردیف  مطالبات  آیا   

تسویه شده است؟
تراکتور هیچ گونه بدهی به آقای بردیف 
ندارد و طبق قرارداد هر چیزی که به صورت 
سخت افزار و نرم افزار خواستند، برای شان 
قطع  درخواست  ایشان  اما  شد.  فراهم 
همکاری داشتند و طبق متن قرارداد هم 
پیش می رویم. بنابراین دلیلی برای شکایت 

و... وجود ندارد. 
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